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Abstract (en)
[origin: WO8401287A1] A device consisting of genetically programmed organisms enclosed in a variety of membraneous structures to form a
therapeutic capsule. This capsule, when administered to a human subject, produces therapeutic agents and may either remain intact until excreted
or removed or may dissolve its wall, thereby allowing the enclosed organisms to colonize the desired areas and in turn produce the therapeutic
agents.

Abstract (fr)
Un dispositif consiste en des organismes programmés génétiquement enfermés dans une variété de structures à membranes pour former une
capsule thérapeutique. Cette capsule, lorsqu'elle est administrée en une personne, produit des agents thérapeutiques et peut, soit rester intacte
jusqu'à être expulsée ou retirée, soit dissoudre sa paroi pour permettre aux organismes enfermés de coloniser les régions désirées pour ensuite
produire les agents thérapeutiques.
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